

After debate, the question was deemed to have been adopted.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 69(4)(b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. Fulton for Mr. Kristiansen on the Standing Committee on Fisheries and Forestry.

Mr. Riis for Mr. Hovdebo on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Mr. Lewycky for Mr. Heap on the Standing Committee on Miscellaneous Estimates.

Mr. Berger for Mr. Desmarais on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Messrs. Benjamin and Kristiansen for Messrs. Parker and Skelly on the Standing Committee on Transport.

Mr. Bossy for Mrs. Côté on the Standing Committee on Agriculture.

Mr. Jelinek for Mr. Crosbie (St. John's West) on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Returns and Reports Deposited with the Clerk of the House

The following papers having been deposited with the Clerk of the House were laid upon the Table pursuant to Standing Order 46(1), namely:

Forty-fourth Report of the Clerk of Petitions, pursuant to Standing Order 71(7):

The Clerk of Petitions has the honour to report that the petition of the following, presented on Wednesday, March 14, 1984, meets the requirements of Standing Order 71:

Joseph Roland Réjean Daoust and Marie Lise Sylvie Girard, of the City of Longueuil, in the Province of Québec, praying for the passage of an Act to provide an exception from the general law relating to marriage.—*Mr. Ostiguy.*

Forty-fifth Report of the Clerk of Petitions, pursuant to Standing Order 71(7):

The Clerk of Petitions has the honour to report that the petition of the following, presented on Wednesday, March 14, 1984, meets the requirements of Standing Order 71:

Thomas Siegfried Wieland of the City of Munich, in the Federal Republic of Germany, and Pearl Kim Lee, of the City

Après débat, cette motion est réputée agréée.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes conformément à l'article 69(4)b) du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. Fulton en remplacement de M. Kristiansen sur la liste des membres du Comité permanent des pêches et des forêts.

M. Riis en remplacement de M. Hovdebo sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

M. Lewycky en remplacement de M. Heap sur la liste des membres du Comité permanent des prévisions budgétaires en général.

M. Berger en remplacement de M. Desmarais sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

MM. Benjamin et Kristiansen en remplacement de MM. Parker et Skelly sur la liste des membres du Comité permanent des transports.

M. Bossy en remplacement de M^{me} Côté sur la liste des membres du Comité permanent de l'agriculture.

M. Jelinek en remplacement de M. Crosbie (Saint-Jean-Ouest) sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

États et rapports déposés auprès du Greffier de la Chambre

Les documents suivants, remis au Greffier de la Chambre, sont déposés sur le Bureau de la Chambre, conformément à l'article 46(1) du Règlement, savoir:

Quarante-quatrième rapport du greffier des pétitions, conformément à l'article 71(1) du Règlement, ainsi qu'il suit:

Le greffier des pétitions a l'honneur de faire connaître que la pétition des requérants dont les noms suivent, déposée le mercredi 14 mars 1984, est conforme aux exigences de l'article 71 du Règlement:

Joseph Roland Réjean Daoust et Marie Lise Sylvie Girard, de la ville de Longueuil, dans la province de Québec, sollicitant l'adoption d'une loi faisant exception aux règles générales de droit en matière de mariage.—*M. Ostiguy.*

Quarante-cinquième rapport du greffier des pétitions, conformément à l'article 71(1) du Règlement, ainsi qu'il suit:

Le greffier des pétitions a l'honneur de faire connaître que la pétition des requérants dont les noms suivent, déposée le mercredi 14 mars 1984, est conforme aux exigences de l'article 71 du Règlement:

Thomas Siegfried Wieland, de la ville de Munich, dans la République fédérale d'Allemagne, et Pearl Kim Lee, de la ville de Montréal, dans la province de Québec, sollicitant l'adoption